
 

 

Interpellation om regional naturresursavgift. 

 

Norrbotten är ett län rikt på naturresurser. Utvinning, och i viss mån förädling av dessa naturresurser 

kommer länet till del bl a i form av arbetstillfällen men de stora ekonomiska vinsterna går oftast länet 

förbi. Bl a genom att förädling sker någon annan stans samt genom att huvudkontoren för företagen 

också finns någon annan stans och att eventuella företagsskatter erläggs till staten. 

Region Norrbotten har agerat för att få till stånd en regional naturresursavgift. Nu senast i ett 

yttrande till en SOU: Starkare kommuner – med kapacitet att klara välfärdsuppdraget 

Regionstyrelsen beslutade att anföra följande: 

För att komma tillrätta med den strukturella problematiken bör regeringen överväga införandet av 

någon form av regional avkastning på uttag och användning av naturresurser 

 

En del i ett yttrande är inte tillräckligt. Påverkan behöver ske på regering och även på den 

lagstiftande församlingen, Riksdagen.  

Detta kan ske dels via de riksdagsledamöter som respektive parti i regionfullmäktige har men också 

via uppvaktning från Region Norrbotten till ansvarig/ansvariga ministrar i frågan. 

Jag ställer därför följande fråga till regionrådet Nils-Olov Lindfors: 

 Är du beredd att snarast uppvakta ansvarigt/ansvariga stadsråd för att få till stånd en 

regional naturresursavgift? 

 

Glenn Berggård 

Oppositionsråd (V) 


